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Записник са VIII седнице УО ДДШС, одржане 30. септембра 2024. године у просторијама Факултета за
хотелијерство и туризам у Врњачкој Бањи, са почетком у 15 сати.

Присутни су чланови УО: Дејан Недић, Милибор Саковић, Горан Стевановић, Александар Стевановић, Роберт
Џунић, Иван Ружичић, Јелена Спасојевић, Горан Петровић. Оправдано је одсутна Весна Чолић. Присутно је 8 од 9
чланова Управног одбора и постоји кворум за рад и одлучивање;

Присутни су чланови НО: Душко Парезановић, Весна Ћировић, Жељко Стаменковић, Милан Ђорђевић.

По позиву присутни: Милан Кецман, Владан Ницовић

Пре почетка седнице Чланови УО и НО су у пратњи домаћина, декана Факултета за хотелијерство и туризам,
обишли просторије факултета и упознали се са радом и могућностима које пружа својим студентима.

1. тачка: Записник са претходне седнице одржане 04.06.2024. године је усвојен без примедби и допуна,
једногласно са 8 гласова за;

2. тачка: Председник УО је упознао да је члан УО Оливера Корошец прешла на ново радно место и да је
поднела оставку на место у УО ДДШС. Такође, члан НО Тугомир Цветковић је отишао у пензији и престао
му је мандат у НО. УО је констатовао престанак мандата наведеним колегама.У складу са Статутом
Друштва председник Управног одбора је предложио кооптирање Горана Петровића, директора ОШ
„Лазар Саватић“ из Земуна у УО на предлог чланова Управног одбора из региона Београд, а Милана
Ђорђевића, директора ОШ „Димитрије Тодоровић Каплар“ у НО на предлог чланова Управног одбора из
региона Југоисточна Србија, до истека мандата чланова у Управном и Надзорном одбору, то јест до
новембра 2025. године;

3. тачка: Председник УО је упознао присутне да ће XII стручни скуп бити одржан на Тари у хотелу „Оморика“
од 3. до 5. новембра 2024. године. На седници Управног одбора која је одржана 4. јуна ове године у
Београду донета је одлука да првог дана скупа (недеља 3. новембар) од 15.30 до 18.30 буде одржана
девета редовна Скупштина Друштва директора школа Србије.
Другог дана скупа је централна тема скупа под називом „Директор у дигиталној трансформацији школе”
са еминентним предавачима, а трећег дана скупа (уторак, 5. новембар) од 9.00 до 11.00 гости ће бити
представници Министарства просвете са актуелним темама. Говорено је организацији и појединачним
задужењима чланова УО и НО, а констатовано је да је до сада пристигло око 115 пријава. Колега Милибор
Саковић је обавестио да је скуп акредитован у Заводу за унапређивање образовања и васпитања са
акредитационим кодом S12422024. Такође, указано је да је потребно отклонити проблем са смештајем
од прошле године, како би гости ушли у собе до 14 часова. Договорено је да се припреме пригодни
поклони за колеге који су отишли у пензију. Извршен је преглед пријава и смештаја за госте и предаваче.
Комплет материјал који ће бити подељен приликом регистрације учесника скупа и Скупштине
припремиће Иван Ружичић и Владан Ницовић. Презентацију у power point-у која ће ићи за време
Скупштине, припремиће колега Милибор Саковић. Позив за седницу Скупштине са дневним редом и
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планом рада биће прослеђен свим члановима до 14.10.2024. и за то су задужени чланови Управног
одбора за своје регионе. Конкретна задужења за чланове Управног и Надзорног одбора, и поједине
чланове Друштва, сачиниће председник Управног одбора и она ће бити достављена до 29. октобра 2024.
године. Генерално је закључено да су припреме благовремено и добро обављене и да ће све бити
спремно за успешну организацију и рад на IX Скупштини и XII Стручном скупу. Када буде завршен поступак
акредитације члан Управног одбора Милибор Саковић ће коначан програм доставити свим члановима
Управног и надзорног одбора, предавачима и покровитељима скупа.

4. тачка: Констатовано је да је Дејан Недић представник Друштва директора школа Србије у Националном
просветном савету од јула 2024. године, а да је колега Владан Ницовић отишао у пензију и да више није
наш представник у Националном просветном савету. Колега Недић упознао је чланове са његовим
учешћем у раду Националног просветног савета и изрекао коментаре. Такође, колеге Саковић и Кецман
су упознали присутне са  радом у радним групама поводом предложених Измена и допуна Закона о
основама система образовања и васпитања. Предложено је да колеге доставе предлоге за унапређивање
статуса директора.

5. тачка: Председник УО је указао да се од претходног стручног скупа „Друштво”  три пута обраћало
Министарству финансија по питању повећања плата директорима установа, али да је добило одговор да
се обратимо Министарству државне управе и локалне самоуправе. Договорено је да се поново обратимо
државном секретару у Министарству финансија Саши Стевановићу и тражимо састанак са истим.
Уследила је опширна дискусија у вези Дописа министарки просвете др Славици Ђукић Дејановић, и писма
које су Управни и Надзорни одбор упутили министарки просвете. С обзиром на развој догађаја на крају
је договорено да се обратимо јавности следећим саопштењем „Друштва директора школа Србије“, које
ће бити дато сутра 1. октобра:
„На седници Управног и Надзорног одбора „Друштва директора школа Србије“, која је одржана
30.09.2024. године у Врњачкој Бањи, чланови Управног и Надзорног одбора су поново указали на
саопштење које је дато у писму министарки просвете од 27.09.2024, као основу за решење настале
ситуације. Такође, сви у „Друштву директора школа Србије“ се искрено надају да ће на састанку премијера
Владе Републике Србије и министарке просвете са представницима репрезентативних  синдиката, који је
заказан за уторак, 1. октобар, доћи до најбољег решења за проблеме у функционисању образовно-
васпитног система. И даље апелујемо да се сагледају све могућности, да се не праве разлике између
наставног и ненаставног особља, јер је то сада главни разлог незадовољства свих.
Позивамо директоре школа да, као и увек, у свим могућим ситуацијама имају у виду безбедност свих
ученика и запослених у школама и заштиту имовине школе.”
Под тачком разно расправљано је о пројекту „Здравитас“ и указано је на неопходност потпунијих
информација о овом пројекту.
Седница је завршена у 18.30 часова, после свих тачака дневног реда.

Записник сачинио
Горан Петровић


